
Zápis a usnesení ze zasedání AS FSV UK 
Datum : 2. 6. 2015 od 16:00  
Místo : Hollar, místnost č. 212 
 
Přítomni : 
Za pedagogickou komoru: 
RNDr. Michal Červinka, Ph.D.; PhDr. Denisa Hejlová, Ph.D.; Ing. Monika Hollmannová;                     
prof. PhDr. Hynek Jeřábek, CSc.; PhDr. Ladislav Krištoufek, Ph.D.; PhDr. Jiří Kukačka;                     
PhDr. Kamil Švec, Ph.D.; Mgr. Tomáš Weiss, Ph.D. 
Za studentskou komoru: 
Jan Buchar; Miroslav Čermák; Ondřej Dočkal, Adéla Sílešová; PhDr. Michal Smetana;                     
Bc. Tereza Svobodová; Mgr. Sandra Štefaniková 
 
Omluveni : Lukáš Hendé Djakoualno; Adam Nedvěd; Vojtěch Šereda; Ing. Ivo Koubek;                     
PhDr. Vlastimil Nečas, Ph.D. 
 
Hosté : 
děkan FSV UK PhDr. Jakub Končelík, Ph.D.; proděkanka pro ekonomiku PhDr. Natálie                       
Švarcová Ph.D.; proděkanka pro zahraniční styky PhDr. Zuzana Kasáková, Ph.D.; proděkan                   
pro studijní záležitosti PhDr. Ing. Petr Soukup; proděkan pro vědu a doktorské studium                         
doc. PhDr. Michal Kubát, Ph.D.; proděkan pro rozvoj JUDr. PhDr. Tomáš Karásek, Ph.D.;                       
proděkan pro vnější vztahy doc. MgA. Filip Láb, Ph.D.; tajemník FSV UK Mgr. Josef                           
Ulrich, MBA; PhDr. Vilém Novotný, Ph.D., zástupce odborů; PhDr. Alice N. Tejkalová, Ph.D.,                       
ředitelka IKSŽ; doc. MgA. Martin Štoll, PhD., IKSŽ 
 

1. Zahájení a informace o činnosti předsednictva AS FSV UK 
 
T. Weiss zahájil jednání AS FSV UK a přivítal hosty. Informoval o činnosti předsednictva od                             
posledního zasedání AS FSV UK. 
 
Usnesení č. 1:  AS FSV UK bere na vědomí informace o činnosti předsednictva za uplynulé 
období. 
Schváleno tichým souhlasem 
 

2. Schválení návrhu programu a zápisu z minulého jednání AS FSV UK 
 
Bod 12 “Archiv FSV UK” pozměněn na “Archiv AS FSV UK”. 
 
Usnesení č. 2:  AS FSV UK schvaluje pozměněný program zasedání 2. 6. 2015. 
Pro: Červinka, Hejlová, Hollmannová, Jeřábek, Krištoufek, Švec, Weiss, Čermák, Dočkal,                   
Sílešová, Smetana, Svobodová, Štefaniková 
Proti: nikdo 
Zdržel se: Kukačka 
Nepřítomni: Koubek, Nečas, Buchar, Djakoualno, Nedvěd, Šereda 
Schváleno 
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Usnesení č. 3:  AS FSV UK schvaluje zápis ze zasedání 28. 4. 2015. 
Pro: Červinka, Hejlová, Hollmannová, Jeřábek, Krištoufek, Kukačka, Švec, Weiss, Čermák,                   
Dočkal, Sílešová, Smetana, Štefaniková 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Nepřítomni: Koubek, Nečas, Buchar, Djakoualno, Nedvěd, Svobodová, Šereda 
Schváleno 
 
 

3. Informace z komisí AS FSV UK 
 
Ekonomická komise se sešla dvakrát, z toho jednou společně se studijní a sociální komisí.                           
Projednávala aktualizovaný návrh rozpočtu stipendijního a sociálního fondu, služební cesty                   
do zahraničí a jejich přerušování kvůli dovolené, dodaňování konferenčního poplatku,                   
fungování vnitřní pošty mezi Opletalovou a Hollarem, čerpání příspěvku na zdravotní péči                       
a hospodářskou část výroční zprávy. Zápisy z jednání jsou uveřejněny na webové stránce                       
AS. 
 
Legislativní komise  se nesešla, protože ještě nebyly v AS UK projednány předešlé návrhy                         
změn vnitřních předpisů FSV.  
 
Studijní komise  se sešla dvakrát, z toho jednou společně s ekonomickou komisí.                       
Projednávala rozpočet stipendijního fondu, předložené akreditace, návrh na změnu                 
harmonogramu akademického roku a podmínky přijímacího řízení. 
 
Komise pro PR a zahraniční vztahy  se nesešla. 
 
Sociální komise  se zúčastnila jednání s EK a SK dne 25. 5. 2015. Pokračovala                           
v emailových jednáních. Vyzvala členy AS FSV UK o zvážení členství v této komisi. 
 
Usnesení č. 4:  AS FSV UK schvaluje Jana Ludvíka členem legislativní komise AS FSV UK. 
Pro: Červinka, Hejlová, Hollmannová, Jeřábek, Kukačka, Krištoufek, Švec, Weiss, Buchar,                   
Čermák, Smetana, Svobodová, Štefaniková  
Proti: nikdo 
Zdržel se: Dočkal, Sílešová 
Nepřítomni: Koubek, Nečas, Djakoualno, Nedvěd, Šereda 
Schváleno 
 
Usnesení č. 5:  AS FSV UK schvaluje Denisu Hejlovou členkou sociální komise AS FSV UK. 
Pro: Červinka, Hejlová, Hollmannová, Jeřábek, Kukačka, Krištoufek, Švec, Weiss, Čermák,                   
Buchar, Dočkal, Sílešová, Smetana, Svobodová, Štefaniková 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Nepřítomni: Koubek, Nečas, Djakoualno, Nedvěd, Šereda 
Schváleno 
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4. Akreditace 
 
P. Soukup informoval o akreditacích žádajících schválení – konkrétně se jedná o nový                         

navazující magisterský obor Strategická komunikace na IKSŽ, nový navazující magisterský                   

obor Media & Area Studies (v angličtině) na IKSŽ a IMS, prodloužení platnosti akreditace na                             

dostudování stávajících studentů navazujících magisterských oborů Americká studia               

a Balkánská, euroasijská a středoevropská, Evropská studia, Německá a rakouská studia                   

a Západoevropská studia na IMS. P. Soukup dále zmínil akreditaci nového navazujícího                     

magisterského oboru Transatlantic Studies (v angličtině) na IMS, žádost však nebyla mezi                       

přiloženými dokumenty k projednání na zasedání AS FSV UK, a proto bylo dohodnuto, že ji                             

dodatečně projedná studijní komise a předsednictvo následně akreditaci projedná v                   

zastoupení senátu. 

 

Usnesení č. 6:  AS FSV UK doporučuje Vědecké radě FSV UK schválení akreditace 
navazujícího magisterského oboru Strategická komunikace po zapracování připomínek 

studijní komise. 

Pro: Červinka, Hollmannová, Jeřábek, Kukačka, Švec, Weiss, Buchar, Čermák, Dočkal,                   

Sílešová, Smetana, Štefaniková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Hejlová 

Nepřítomni: Krištoufek, Koubek, Nečas, Djakoualno, Nedvěd, Svobodová, Šereda 

Schváleno 
 
Usnesení č. 7:  AS FSV UK doporučuje Vědecké radě FSV UK schválení akreditace 
navazujícího magisterského oboru Media & Area Studies. 

Pro: Červinka, Hejlová, Hollmannová, Jeřábek, Krištoufek, Kukačka, Švec, Weiss, Buchar,                   

Čermák, Dočkal, Sílešová, Smetana, Štefaniková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Nepřítomni: Koubek, Nečas, Djakoualno, Nedvěd, Šereda 

Schváleno 
 
Usnesení č. 8:  AS FSV UK doporučuje Vědecké radě FSV UK schválení prodloužení 
akreditace navazujících magisterských oborů Americká studia, Balkánská, euroasijská 

a středoevropská studia, Evropská studia, Německá a rakouská studia a Západoevropská 

studia. 

Pro: Červinka, Hejlová, Hollmannová, Jeřábek, Krištoufek, Kukačka, Švec, Weiss, Buchar,                   

Čermák, Dočkal, Sílešová, Smetana, Svobodová, Štefaniková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Nepřítomni: Koubek, Nečas, Djakoualno, Nedvěd, Šereda 

Schváleno 
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5. Úprava harmonogramu akademického roku 2014/2015 
 
P. Soukup představil úpravy stávajícího harmonogramu: posunutí termínu pro odevzdání                   
tezí magisterských prací (pro studenty, kteří mají v úmyslu předkládat diplomovou práci                       
nejdříve na konci LS 2015/2016) na 18. 9. 2015 z toho důvodu, aby studenti, kteří plánovali                               
prodloužení studia o rok, ale na základě změny podmínek – tj. změny Přílohy č. 6 Statutu                               
UK – se rozhodli neprodlužovat, měli dostatek prostoru pro přípravu teze své diplomové                         
práce. Diskuze se dále vedla o výše zmíněném rozhodnutí, neboť se setkává s řadou                           
připomínek zejména ze strany stávajících studentů navazujícího magisterského studia.                 
Děkan ujistil, že na stávající studenty tato změna dopad mít nebude. 
Za IPS byla vyslovena žádost o prodloužení období pro přijímací řízení na dva týdny. 
 
Usnesení č. 9:  AS FSV UK schvaluje změnu harmonogramu akademického roku 
2014/2015, kterou přesouvá datum odevzdání a zaevidování tezí magisterských prací na 
dny 18. září 2015, respektive 2. října 2015, a rozšiřuje období pro přijímací zkoušky do 
doktorského studia na dny 9. – 20. června 2015. 
Pro: Červinka, Hejlová, Hollmannová, Jeřábek, Krištoufek, Kukačka, Švec, Weiss, Buchar,                   
Čermák, Dočkal, Sílešová, Smetana, Svobodová, Štefaniková 
Proti: nikdo  
Zdržel se: nikdo 
Nepřítomni: Koubek, Nečas, Djakoualno, Nedvěd, Šereda 
Schváleno 
 
 

6. Podmínky přijímacího řízení 
 
P. Soukup představil dokument Podmínky přijímacího řízení. Doplněné změny  MKPR a                       
Mgr, percentil na přijetí bez PZ z 1,7 na 1,5. T. Weiss otevřel debatu a zeptal se, zda se                                     
každoročně schvalují podmínky v červnu nebo v říjnu a zeptal se na probíhající novou                           
akreditaci magisterského oboru na IMS a možnost jeho případného otevření od roku                       
2016/2017. P. Soukup ujistil, že je to takto v pořádku a podmínky se standardně schvalují                             
v tomto termínu. M. Hollmannová se zeptala na to, jaké informace se mají dávat do                           
Karolinky v případě upravovaných akreditací. Pokud již akreditace odešla na MŠMT, je                       
podle P. Soukupa vhodné Karolinku aktualizovat. M. Červinka a M. Hollmannová                     
poznamenali, že u IES je chyba v datech pro magistry. P. Soukup vysvětlil, že dokument je                             
sdílený, píše ho mnoho lidí, proto se tam mohla tato chyba objevit. Finální verze bude v                               
říjnu. M. Červinka vznesl dotaz, zda může být den otevřených dveří, aniž by byl zanesen                             
v harmonogramu a byl informován, že tyto informace v harmonogramu být nemusí. Studijní                       
komise připomínkovala, jako dle svých slov již několikátý rok po sobě, grafickou stránku                         
dokumentu. H. Jeřábek vyjádřil znepokojení nad snižujícím se počtem studentů sociologie.                     
P. Soukup představil historii podmínek přijímacího řízení na ISS (dnešní počet přihlášených                       
je cca shodný s dřívějším počtem přijímaných studentů) a obeznámil AS FSV UK s                         
plánovanou změnou přijímacího řízení na sociolog. obory: Přijímačky příští rok nebudou                     
obsahovat vlastní část, ale jen SCIO testy a nepovinný doklad o jazyku, za nějž bude možné                             
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získat bonusové body. Do diskuze se dále zapojil i V. Novotný. O. Dočkal se zeptal, zda                               
rozhodování o přijímačkách dělá vedení fakulty či podnět jde od institutů. Do debaty o tom,                             
že zvýšení počtu přihlášených neznamená kvalitu uchazečů a měli bychom dávat přednost                       
kvalitě před kvantitou, kdy větší počet přihlášek neznamená větší počet studentů, se zapojil                         
i M. Červinka. 
 
Usnesení č. 10:  AS FSV UK schvaluje upravené Podmínky přijímacího řízení na 
akademický rok 2016/2017. 
Pro: Červinka, Hejlová, Hollmannová, Kukačka, Švec, Weiss, Buchar, Čermák, Sílešová,                   
Smetana, Svobodová, Štefaniková 
Proti: Jeřábek 
Zdržel se: Krištoufek, Dočkal 
Nepřítomni: Koubek, Nečas, Djakoualno, Nedvěd, Šereda 
Schváleno 

 

Protinávrh. H. Jeřábka: 
Usnesení č. 10:  AS FSV UK schvaluje upravené Podmínky přijímacího řízení na 
akademický rok 2016/2017 s tím, že podmínky pro obor Sociologie a sociální politika budou 
shodné s podmínkami oboru Sociologie a sociální antropologie. 
Pro: Hejlová, Jeřábek, Sílešová 
Proti: Švec, Weiss, Smetana 
Zdržel se: Červinka, Hollmannová, Krištoufek, Kukačka, Čermák, Dočkal, Sílešová,                 
Svobodová, Štefaniková 
Nepřítomni: Koubek, Nečas, Djakoualno, Nedvěd, Šereda 
Neschváleno 

 

7. Harmonogram jednání AS FSV UK v zimním semestru 2015/2016 

 
Na návrh L. Krištoufka se vedla krátká diskuze o zahájení následujících zasedání AS FSV                           
UK o hodinu dříve. 
 

Usnesení č. 11:  AS FSV UK bude v období říjen 2015 – únor 2016 zasedat ve dnech 6. 
října, 3. listopadu, 1. prosince, 12. ledna a 2. února, vždy od 15:00. 
Pro: Červinka, Hejlová, Hollmannová, Krištoufek, Kukačka, Švec, Weiss, Čermák, Sílešová,                   
Svobodová 
Proti: Smetana, Jeřábek 
Zdržel se: Buchar, Štefaniková 
Nepřítomni: Koubek, Nečas, Djakoualno, Dočkal, Nedvěd, Šereda 
Schváleno 

 

8. Výroční zpráva FSV UK za rok 2014 

 
F. Láb představil dokument. Diskuze se týkala zejména počtu studentů cizojazyčných                     
programů v závislosti na velikosti příjmů z poplatků za studium od těchto studentů. F. Láb                           
řekl, že postoupí dotaz fakultnímu ekonomickému oddělení a údaje ve zprávě budou                       
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potvrzeny. M. Hollmannová a V. Novotný vznesli dotazy k seznamům a financím týkajících                       

se hostujících přednášejících. 

 
Usnesení č. 12:  AS FSV UK schvaluje Výroční zprávu za rok 2014 po zapracování 
připomínek. 

Pro: Červinka, Hejlová, Hollmannová, Jeřábek, Krištoufek, Kukačka, Švec, Weiss, Čermák,                   

Sílešová, Smetana, Svobodová, Štefaniková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Buchar  

Nepřítomni: Koubek, Nečas, Djakoualno, Dočkal, Nedvěd, Šereda 

Schváleno 
 

9. Rozpočet stipendijního a sociálního fondu 
 
N. Švarcová okomentovala změny oproti loňskému roku. Děkan následně informoval, že                     

fakulta je v rámci UK velmi úspěšná v mobilitě studentů. Univerzita však plánuje snižování                           

příspěvků jednotlivým fakultám, a proto se finance budou muset doplnit z vlastních                       

stipendijních fondů. Změny v rozpočtu Sociálního fondu představil tajemník FSV UK. V.                     

Novotný za odbory okomentoval financování zdravotních benefitů. M. Hollmannová přidala                   

komentář za ekonomickou komisi, která navrhuje senátu zavést pravidelnou kontrolu čerpání                     

jednotlivých položek rozpočtu stipendijního fondu. Následovala diskuze o navýšení čerpání                   

stipendijního fondu. 

 

Usnesení č. 13:  AS FSV UK schvaluje rozpočet stipendijního a sociálního fondu FSV UK na 
rok 2015. 

Pro: Červinka, Hollmannová, Jeřábek, Krištoufek, Kukačka, Švec, Weiss, Buchar, Sílešová,                   

Smetana, Svobodová, Štefaniková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Hejlová, Čermák 

Nepřítomni: Koubek, Nečas, Djakoualno, Dočkal, Nedvěd, Šereda 

Schváleno 
 
Usnesení č. 14:  AS FSV UK žádá vedení FSV UK, aby od roku 2015 zavedlo průběžnou 
kontrolu čerpání jednotlivých položek rozpočtu Stipendijního a Sociálního fondu tak, aby 

technicky nemohlo dojít k přečerpání. 

Pro: Červinka, Hejlová, Hollmannová, Jeřábek, Krištoufek, Kukačka, Švec, Weiss, Buchar,                   

Čermák, Sílešová, Smetana, Svobodová, Štefaniková 

Proti: nikdo  

Zdržel se: nikdo 

Nepřítomni: Koubek, Nečas, Djakoualno, Dočkal, Nedvěd, Šereda 

Schváleno 
 

10. Volby do AS FSV UK a do AS UK 
 

T. Weiss informoval senátory, že následující volby by mohly proběhnout elektronicky. Více                       

potvrzených informací by mělo být již v průběhu června a přidal apel na senátory, aby na                               
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říjnovém zasedání představili další členy volební komise, která by měla být ideálně                       

pětičlenná se zástupcem z každého institutu. Dále se vedla diskuze o termínu  a čase voleb. 

 

 

Návrh usnesení L. Krištoufka: 

Usnesení č. 15 : AS FSV UK vyhlašuje volby do AS FSV UK pro funkční období 2016–2019 
na 24.  26. 11. 2015. 

 nehlasováno, schválen protinávrh 

 

Protinávrh M. Čermáka: 

Usnesení č. 15:  AS FSV UK vyhlašuje volby do AS FSV UK pro funkční období 2016–2019 
na 25.  27. 11. 2015. 

Pro: Červinka, Hejlová, Weiss, Buchar, Čermák, Sílešová, Smetana, Svobodová,                 

Štefaniková 

Proti: Krištoufek, Hollmannová, Kukačka 

Zdržel se: Jeřábek, Švec 

Nepřítomni: Koubek, Nečas, Djakoualno, Dočkal, Nedvěd, Šereda 

Schváleno 
 

Usnesení č. 16:  AS FSV UK stanoví časy voleb následujícím způsobem: Pokud proběhnou 
elektronicky, budou volby zahájeny dne 25. 11. 2015 v 10.00 a ukončeny dne 27. 11. 2015 v 

15.00. Pokud proběhnout papírově, budou volební místnosti otevřeny ve dnech 25. a 26. 11. 

2015 od 10.00 do 17.00 a dne 27. 11. 2015 od 10.00 do 15.00. 

Pro: Štefaniková, Smetana, Čermák, Krištoufek, Weiss, Svobodová, Švec 

Proti: Hejlová, Červinka 

Zdržel se: Hollmanová, Kukačka, Jeřábek, Sílešová 

Nepřítomni: Koubek, Nečas, Buchar, Djakoualno, Dočkal, Nedvěd, Šereda 

Schváleno 
 
Protinávrh L. Krištoufka 

Usnesení č. 16:  AS FSV UK stanoví časy voleb následujícím způsobem: Pokud proběhnou 
elektronicky, budou volby zahájeny dne 25. 11. 2015 v 0.00 a ukončeny dne 27. 11. 2015 

v 15.00. Pokud proběhnou papírově, budou volební místnosti otevřeny ve dnech 25. a 26. 

11. 2015 od 10.00 do 17.00 a dne 27. 11. 2015 od 10.00 do 15.00. 

Pro: Červinka, Krištoufek 

Proti: Hejlová, Jeřábek, Weiss, Čermák, Smetana, Sílešová, Svobodová  

Zdržel se: Hollmannová, Švec, Štefaniková, Kukačka 

Nepřítomni: Koubek, Nečas, Buchar, Djakoualno, Dočkal, Nedvěd, Šereda 

Neschváleno 
 
Protinávrh D. Hejlové 

Usnesení č. 16:  AS FSV UK stanoví časy voleb následujícím způsobem: Pokud proběhnou 
elektronicky, budou volby zahájeny dne 25. 11. 2015 v 10.00 a ukončeny dne 27. 11. 2015 

v 17.00. Pokud proběhnou papírově, budou volební místnosti otevřeny ve dnech 25. a 26. 

11. 2015 od 10.00 do 17.00 a dne 27. 11. 2015 od 10.00 do 15.00. 

Pro: Hejlová, Jeřábek, Čermák, Sílešová, Svobodová 
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Proti: Červinka, Krištoufek, Weiss, Smetana 

Zdržel se: Hollmannová, Švec, Štefaniková, Kukačka 

Nepřítomni: Koubek, Nečas, Buchar, Djakoualno, Dočkal, Nedvěd, Šereda 

Neschváleno 
 
Usnesení č. 17:  AS FSV UK stanoví termín pro podávání návrhů na kandidáty do AS FSV 
UK pro funkční období 2016–2019 na 13. 11. 2015 ve 12.00. Návrhy se podávají k rukám 

předsedy volební komise prostřednictvím podatelny FSV UK na Hollaru, Smetanovo nábřeží 

6, Praha 1. 

Pro: Červinka, Hejlová, Hollmannová, Jeřábek, Krištoufek, Kukačka, Švec, Weiss, Čermák,                   

Sílešová, Smetana, Svobodová, Štefaniková  

Proti: nikdo  

Zdržel se: nikdo 

Nepřítomni: Koubek, Nečas, Buchar, Djakoualno, Dočkal, Nedvěd, Šereda 

Schváleno 
 
Usnesení č. 18 :  AS FSV UK schvaluje Iva Koubka členem volební komise pro volby do AS 
FSV UK pro funkční období 2016–2019. 

Pro: Červinka, Hejlová, Hollmannová, Jeřábek, Krištoufek, Kukačka, Švec, Weiss, Čermák,                   

Sílešová, Smetana, Svobodová, Štefaniková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Nepřítomni: Koubek, Nečas, Buchar, Djakoualno, Dočkal, Nedvěd, Šereda 

Schváleno 
 
Usnesení č. 19:  AS FSV UK schvaluje Petra Soukupa členem volební komise pro volby do 
AS FSV UK pro funkční období 2016–2019. 

Pro: Hejlová, Hollmannová, Jeřábek, Kukačka, Švec, Weiss, Sílešová, Smetana,                 

Svobodová, Štefaniková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Čermák, Červinka, Krištoufek 

Nepřítomni: Koubek, Nečas, Buchar, Djakoualno, Dočkal, Nedvěd, Šereda 

Schváleno 
 
Usnesení č. 20:  AS FSV UK schvaluje Iva Koubka předsedou dílčí volební komise pro volby 
do AS UK pro funkční období 2016–2019 a jejím členem Petra Soukupa. 

Pro: Červinka, Hejlová, Hollmannová, Jeřábek, Krištoufek, Kukačka, Švec, Weiss, Sílešová,                   

Smetana, Svobodová, Štefaniková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Čermák 

Nepřítomni: Koubek, Nečas, Buchar, Djakoualno, Dočkal, Nedvěd, Šereda 

Schváleno 
 
Usnesení č. 21:  AS FSV UK stanovuje termín voleb do AS UK na 25.  27. 11. 2015. Pokud 
proběhnou elektronicky, budou volby zahájeny dne 25. 11. 2015 v 10.00 a ukončeny dne 27. 
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11. 2015 v 15.00. Pokud proběhnou papírově, budou volební místnosti otevřeny ve dnech 

25. a 26. 11. 2015 od 10.00 do 17.00 a dne 27. 11. 2015 od 10.00 do 15.00. 

Pro: Červinka, Hejlová, Hollmannová, Jeřábek, Krištoufek, Kukačka, Švec, Weiss, Čermák,                   

Sílešová, Smetana, Svobodová, Štefaniková 

Proti: nikdo  

Zdržel se: nikdo 

Nepřítomni: Koubek, Nečas, Buchar, Djakoualno, Dočkal, Nedvěd, Šereda 

Schváleno 
 
Usnesení č. 22:  AS FSV UK stanovuje lhůtu pro podávání kandidátních listin pro volby do 
AS UK do 13. 11. 2015 do 12.00 hodin. Návrhy na kandidáty se shromažďují k rukám 

předsedy dílčí volební komise v podatelně FSV UK v Hollaru na Smetanově nábř. 6., Praha 

1 

Pro: Červinka, Hejlová, Hollmannová, Jeřábek, Krištoufek, Kukačka, Švec, Weiss, Čermák,                   

Sílešová, Smetana, Svobodová, Štefaniková 

Proti: nikdo  

Zdržel se: nikdo 

Nepřítomni: Koubek, Nečas, Buchar, Djakoualno, Dočkal, Nedvěd, Šereda 

Schváleno 
 
T. Weiss připomněl, že v případě elektronického hlasování je možno měnit své rozhodnutí                         

v průběhu voleb. Někteří senátoři se necítili být o tomto faktu dostatečně informování, a                         

proto se k tématu vedla diskuse. Specifika volby se budou řešit na říjnovém zasedání                           

senátu. 

 
Usnesení č. 23:  AS FSV UK žádá proděkana Soukupa o dodání výsledku testu aplikace pro 
elektronické volby do podkladů pro říjnové zasedání AS FSV UK. 

Pro: Červinka, Hollmannová, Jeřábek, Krištoufek, Kukačka, Čermák, Sílešová, Svobodová,                 

Štefaniková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Hejlová, Švec, Smetana, Weiss 

Nepřítomni: Koubek, Nečas, Buchar, Djakoualno, Dočkal, Nedvěd, Šereda 

Schváleno 
 

11. Volba jednatele/jednatelky 
 

Z důvodu složení mandátu dosavadní jednatelky AS FSV UK k říjnu 2015, byl předsedou                           

položen dotaz, zda již teď někdo ví, že by se po zbytek volebního období chtěl ujmout                               

funkce jednatele. Nikdo se nepřihlásil, a tak se volba přesouvá na další zasedání, tj. na říjen                               

2015. 

 
12. Archiv AS FSV UK 

 
Jednatelka AS FSV UK informovala senát o stavu archivu AS FSV UK. Na základě                           

konzultace odpovědného pracovníka rektorátu byly vybrané dokumenty uloženy v archivu                   
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UK a zbytek dokumentů byl podle předpisů skartován. T. Svobodová vyjádřila názor, že by                           
se měly kromě zápisů archivovat také podkladové materiály k zasedáním. 
 

13. Různé 
 

a. Proděkan Karásek požádal senát, aby zvážil zřízení konzultační komise pro                   
záležitosti IT, která by se měla věnovat především tématu elektronického oběhu                     
dokumentů a webových stránek fakulty. Senát se shodl na tom, že na nejbližší                       
schůzku ohledně této problematiky dostanou pozvánku i všichni senátoři, zájemci se                     
mohou na schůzi dostavit a případně následně vytvořit speciální komisi.. 

 
 

Tomáš Weiss, Ph.D. 
Zapsala: Adéla Sílešová 
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